
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 390
Ifølge årsindberetningerne for Hjarnø Havbrug og Havbruget Hundshage for
2015 og 2016 har der i begge år været iværksat medicinsk behandling af fi-
skene i de to havbrug. Det har formentlig også været tilfældet i 2017. Vil mini-
steren bede Fødevarestyrelsen fremskaffe og herefter oversende de dyrlæ-
gerapporter, der ligger til grund for medicinsk behandling af fiskene i Hjarnø
Havbrug og Havbruget Hundshage i årene 2015, 2016 og 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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